



Circular No. (37) of 2024

**Concerning Disclosing the Third Quarter
Financial Statement 2024 and Board of Director
Meetings for listed Companies**

تعيم رقم (37) لسنة 2024م

**بشأن الإفصاح عن التقرير المالي للربع الثالث
من عام 2024 وعن مواعيد اجتماعات مجالس الإدارة
للشركات المدرجة**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Referring to the importance of disclosure and transparency regarding financial information of listed companies, for the benefit of all investors and securities dealers; Based on operational rules book Issued by ADX Board Members decision No (4/2/2022) article (9) of ADX's Listing and Disclosure Regulations, the following reports are required to be submitted to ADX:

- 1- A comparative quarterly report for the same period of the previous fiscal year that includes the company's financial statements audited by its auditor within (45) days of the end date of the relevant quarter. The report should also include a Board of Directors' report or a Management Discussion & Analysis (MD&A), signed by the Board of Directors or an authorized representative.
- 2- The listed company should provide its financial reports approved by its executive management and prepared based on International Financial Reporting Standards (IFRS).
- 3- Financial statements must be disclosed either before or after the trading session, in accordance with ADX's Disclosure Guidelines for Public and Private Joint Stock Companies. Please note that if the financial data is not disclosed by 9:00 AM, the market will suspend the company's trading from 9:00 to 9:30 AM to ensure the safety of the trading session and the completion of internal market procedures. If the financial data is received during this time, the company will be allowed to resume trading after 9:30 AM.

بالإشارة إلى أهمية الإفصاح والشفافية عن المعلومات والبيانات المالية للشركات المدرجة لما فيه مصلحة المستثمرين وكافة المتعاملين بالأوراق المالية واستناداً لكتيب القواعد التشغيلية للسوق الصادر بقرار مجلس الإدارة رقم (4/2/2022)، المادة (9) من الأنظمة الخاصة بقواعد الإدراج والإفصاح بهذا الشأن والتي تتضمن تزويذ السوق بما يلي:

1- تقرير ربع مالي سنوي مقارن مع نفس الفترة من السنة المالية السابقة يتضمن البيانات المالية للشركة مراجعة من قبل مدقق حساباتها، وتقرير مجلس إدارة الشركة أو تقرير مناقشات إدارتها التنفيذية موقعة من مجلس الإدارة أو من الشخص المفوض بالتوقيع نيابة عنه، وذلك خلال (45) يوماً من تاريخ انتهاء الربع المعنى.

2- تلتزم الشركة المدرجة بإعداد بياناتها المالية المعتمدة من إدارتها التنفيذية وفقاً لمعايير التقارير المالية الدولية (IFRS).

3- تلتزم الشركات المدرجة بالإفصاح عن البيانات المالية إما قبل أو بعد جلسة التداول وفقاً لإرشادات الإفصاح للشركات المساهمة العامة والخاصة الصادرة من سوق أبو ظبي للأوراق المالية، علماً بأن السوق سوف يقوم بوقف الشركة عن التداول في حال عدم الإفصاح عن البيانات المالية من الساعة 9:00 إلى 9:30 صباحاً وذلك لسلامة جلسة التداول ولاستكمال الإجراءات الداخلية للسوق، ومن ثم سيتم إعادةها للتداول بعد الساعة 09:30 صباحاً في حال استلام البيانات المالية خلال ذلك الوقت.



- 4- Companies are required to disclose the agenda and schedule of their Board of Directors meetings, where matters affecting the company's stock price will be discussed, at least two business days prior to the specified meeting date. Decisions taken during these meetings must be disclosed immediately after the meeting concludes, excluding the day of the meeting itself. For example, if a company's board of directors decides to hold a meeting on Friday, Sept 27, 2024, to discuss matters affecting the company's stock price, the company must disclose the agenda and meeting schedule no later than Tuesday, Sept 24, 2024. Failure to disclose by Tuesday would be considered a violation of market disclosure regulation.

- تلتزم الشركات بالإفصاح عن جدول أعمال وموعد اجتماعات مجلس إدارتها التي سيناقش فيها أي أمور لها تأثير على سعر سهم الشركة وذلك قبل يومي عمل على الأقل من التاريخ المحدد لعقد الاجتماع والقرارات الصادرة عنها مباشرة بعد انتهاء الاجتماع وذلك دون احتساب اليوم الذي سيعقد فيه الاجتماع، فعلى سبيل المثال اذا قرر مجلس إدارة شركة ما عقد اجتماع له يوم الجمعة الموافق 27 سبتمبر 2024 لمناقشة أي أمور لها تأثير على سعر سهم الشركة، فإنه يتبع على الشركة في هذه الحالة الإفصاح عن جدول أعمال وموعد الاجتماع في موعد اقصاه يوم الثلاثاء الموافق 24 سبتمبر 2024 وتعتبر الشركة مخالفة لأحكام قواعد الإفصاح في السوق اذا افصحت بعد يوم الثلاثاء.

Therefore, please provide us with the financial report for the Third quarter of this year in both Arabic and English using the Disclosure Electronic Services (E-Services).

وعليه أرجو التكرم بتزويدنا بالتقدير المالي للربع الثالث من هذا العام عن طريق استخدام آلية الإفصاح الإلكتروني (E-Services) باللغتين (العربية/الإنجليزية).

We appreciate your cooperation and are available to answer any questions or provide any additional details you may need.

شكرين لكم حسن تعاونكم معنا، وسنبقى على أتم الاستعداد للإجابة على استفساراتكم أو تزويدكم بأية معلومات تحتاجونها.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Market Operations Division

قطاع عمليات السوق

